
Information om Ludvika kommun på SPF s medlemsmöte. 
Första medlemsmötet för året gästades SPF seniorerna av kommundirektör Maria 
Skoglund. Hon talade om de positiva vindar som blåser i Ludvika just nu och troligen 
för en lång tid framöver. Hitachis order på 147 miljarder är den bidragande orsaken. 
Kommunen har idag 26400 invånare och räknar med en tillväxt på 10000 personer 
kommande 10 åren. Kommunen har idag 2800 anställda. 
En enkät ang. boende för äldre har gått ut. Endast 608 svar kom in och där vill man 
ha fler synpunkter. Vidare berättade Maria att digital handledning finns att få på 
biblioteket. Önskemål om en träffpunkt för äldre framfördes. 
Vidare kom vattenledningsfiaskot upp som NCC har försökt att bygga till Spendrups i 
Grängesberg. Finns ej någon slutände gällande detta projekt. Riksväg 50 
ombyggnad genom centrum etapp 1 Lyviksberget-stadshuset är klar, men etapp 2 
ombyggnad stadshuset-Malsjön är inte ens påtänkt i Trafikverkets vägplan tom. 
2033.  
Utmärkelsen Sveriges miljöbästa kommun 2022 kom upp och vad detta innebär. 
 
Efter kaffe med bröd intog musikgruppen Elderly Brothers från Borlänge scenen. De 
äldre bröderna serverade pop,country och blues från äldre tider. Vilken 
spelglädje,dem lyssnar vi gärna på igen. 
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